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Kampprogram
Aalborg Chang

KOM SÅ SÅÅÅÅRT!!!

- Klubben i centrum

Årets sidste kampprogram

Som sagt var dette årets sidste 
kampprogram, men dette var blot 
startskuddet på et helt nyt koncept og 
starten på en masse nye tiltag omkring 
Aalborg Chang!

Så glæd jer til vi igen ses på banerne i 
Aalborg Chang 

Vi ses i 2017
på vejene af redaktionen

Morten Petersen Kristian Gasberg



Årets sidste kampprogram!

Selvom der for flere hold endnu skal afvikles 2 kampe, og der 
stadig er meget på spil om op- og nedrykning, vil jeg vove 
påstanden om at 2016 har været et godt år for Chang.

Vi har smagt sejres sødme og nederlags bitre kalk. Det gælder 
i alle afdelinger. Senior, ungdom, børne og   dame/piger. 
Sådan er det – og skal vel også være sådan.

Trivsel er vigtigt for alle idrætsklubber. Vi ønsker at Chang 
fortsat må være et sted hvor vi alle kan nyde vor hobby i 
samvær med gode kammerater.
At sæsonen slutter er ikke ensbetydende med, at vi først ses til 
foråret. Vor kunstgræsbane er et stort aktiv for os. Mange hold 
træner videre hele vinteren. Det er godt at holde sammen på 
trupperne, godt for spillerne og klublivet.

På næste lørdag har JS-holdleder Bjarne Kristensen sin  
sidste kamp som holdleder. Bjarne har været holdleder 
uafbrudt siden 1. januar 2005, hvor vi startede forfra i serie 6. 
Imponerende og prisværdigt. Vi vil gerne takke Bjarne for hans 
indsats. Det skal naturligvis ske på hjemmebane, og det bliver 
efter dagens kamp.
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Hej Rune, kan du starte med, at fortælle lidt om dig selv?

Jeg er 26 år gammel og har spillet senior fodbold I Chang 
siden 2009. Når jeg ikke spiller fodbold, så er jeg skolelærer.

Hvilken type er du på fodboldbanen?

Min førsteprioriteten er altid at vinde, og det uanset om det er 
træning eller kamp. Så jeg prøver altid at give 100 procent, og 
gøre hvad der er bedst for holdet. Jeg er en holdspiller og har 
altid elsket at assistere fremfor at score. Dog er det blevet en 
smule sværere nu, hvor jeg er rykket ned som back. Denne 
plads har jeg spillet I 2 år efterhånden. 

Hvornår startede du med at spille fodbold i Chang?

Jeg startede i Chang som 7-8 årige og nu hvor professionel 
fodbold aldrig heeeeelt har været en mulighed, så har det altid 
været en drøm, at skulle spille fodbold på Changs førstehold. 
Det har jeg fået opfyldt og de første 200 kampe på Changs 
førstehold er lige rundt om hjørnet, men jeg håber det kan 

Ugens JS spiller spot 

Rune Vincent Nielsen
Jyllandsserien
Forsvars spiller
Tidligere klubber: Altid Chang!

blive til flere endnu. Jeg husker når vi var bolddrenge for Chang 
i divisionerne i første og anden division her på bane 1. Tydeligst 
husker jeg angrebsduoen Simon Josefsen og Glenn Gunnars-
en, som scorede et hav af mål.

Hvad er dine drømme og mål i forhold til fodbolden?
 
 Jeg har utallige gode minder fra mine ungdomsår i klubben. 
Jeg har altid haft det godt her, og jeg ønsker at give andre 
mulighed for, at få ligeså gode oplevelser i klubben, som jeg 
selv har haft. Derfor har jeg altid tænkt, at trænergerningen er 
noget, jeg har lyst til at prøve i Chang, når benene ikke rækker 
til mere.

Har du ellers noget at tilføje?

I dag er det desværre sidste hjemmekamp for vores dygtige 
træner Claus Gaihede. Selvom det kan være svært til tider, 
så har Claus udviklet og lært holdet en masse, som vi får stor 
gavn af fremover, enten som spillere eller kommende trænere. 
Sidst men ikke mindst så vil jeg/vi gerne takke vore kære 
holdleder, Bjarne Kristensen, for altid at være der i medgang 
og modgang. Hans altid og aldrig svigtende humør gør ham til 
noget specielt at have omkring klubben. Hele 31 år har Bjarne 
været i Chang! Bjarne vi kommer til at savne dig, og håber du 
stikker snuden ned hver eneste gang Chang spiller. På gensyn!
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Jyllandsserien

DET ER INGEN SKAM AT TABE TIL ET BEDRE HOLD…

Vores seneste kamp blev tabt 4-0 til NFB. Vi mødte et på da-
gen bedre hold og vi må erkende, at Nørresundby er mindst 
et niveau bedre end os på nuværende tidspunkt! Som over-
skriften fortæller, så er det ingen skam at tabe, hvis man møder 
et bedre hold og det var de altså på flere parametre.

Det, der gør mest ondt, er måden, vi taber på… Hvis de havde 
scoret på nogle af de chancer, som de tilspillede sig specielt i 
slutningen af 1. halvleg, så kunne jeg bedre acceptere det, men 
vi gik til pause med 0-0.

Vi startede 2. halvleg fint og fik efter to minutter en kæmpe 
chance, da NB-målmanden ikke kunne holde et fremra-
gende forsøg fra Kasper Sørensen. Returbolden havnede 
på Chang-fødder, men blev sparket over både en liggende 
NB-målmand og målet. Få minutter senere kom vi bagud 0-1 
efter en personlig fejl…

Et gult kort til Esge efter hjørnespark til os blev dyrt for Chang-
holdet. Inden Esge kom på banen igen, stod der 0-4 – det skal 
dog bemærkes, at vi spillede med 9 mand i en periode, da 
Vest fik gult, efter han skulle ”rydde op” efter endnu en person-
lig fejlL

Dagens kamp

Dagens modstander er Birkelse, som ligger lige over os i tabel-
len med tre points mere. Vi har revanche til gode, da vi tabte i 
Birkelse med 1-2.

Vi er meget bevidste om kampens betydning i forhold til, hvor 
Chang skal spille fodbold til foråret. Der er ikke råd til igen at 
forære modstanderen mål og komme bagud med 1-2mål, 
ligesom vi SKAL være dygtigere til at udnytte de chancer, som 
vi tilspiller os. Det handler IKKE KUN om held, men i den grad 
også om koncentration i de afgørende situationer og gennem 
HELE kampen. Vi kan i dag give debut til endnu en U19 spiller, 
Gustav Krusborg. Udover Gustav er det i efteråret blevet til de-
but til Casper Duus, Casper Svankjær og Per Sudergaard.

Claus Gaihede
Cheftræner for Herre Jyllandsserien
P-Licens

Hold
Aalborg Freja
Nørresundby FB 
Brønderslev IF 
Hjørring IF
Støvring IF
Birkelse IF
Løgstør IF 
Aalborg Chang

K
12
12
12
12
13
12
13
12

V
9
7
6
5
4
3
3
2

U
2
2
3
4
2
3
1
3

T
1
3
3
3
7
6
9
7

M
18
12
11
5
-7

-10
-17
-12

Nr.
1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.

P 
29
23
21
19
14
12
10
9

Stillingen Jyllandsserien
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Dagens hjemmebane hold Dagens udebane hold

Navn
Anders Vest
Rasmus Søholm
Tore Iversen
Nicklas Johannesen
Gustav Krusborg 
Kasper Kok
Rune Vincent
Niklas Jagd
Daniel Moth
Christian Jakobsen
Kenneth Larsen
Nicklas Møller
Jakob Gandrup
Mandeep Singh
Casper Schou

Navn
Ademir Sabanovic
Andreas Østergaard
Christian Guldager
Jacob Gade
Jesper Kristiansen
Keld Mark Jensen
Kristijan Pavleka
Mads Østergaard
Magnus Nørmølle
Riad Besic
Thomas Kok
Daniel Lundkrog 

Træner:
Claus Gaihede

Ass. træner:
Terkel Christensen

Holdledere:
Bjarne Kristensen
Brian Kvist Nielsen

Træner:
Thomas Jensen

Nr.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Nr.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
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Kan du fortælle dig lidt om dig selv?

Jeg kom til Aalborg i ‘74 som frivillig soldat, som jeg var til 
‘77, hvor jeg så kom på slagteri hvor jeg var i 28 år. Da de så 
lukkede, lukkede jeg også, da jeg var så heldig der var en god 
efterløns ordning. Jeg var gift i 24 år, og har to knægte, Kenneth 
og Mikkel og har 5 børnebørn. 

Hvordan kom du ind i klubben?

Jeg startede i 1985 fordi min knægt startede. Vi var nede og se 
ham spille en tirsdag aften, sandkasse fodbold. Jeg spurgte 
om de manglede en til at hjælpe med at træne, og det ville de 
gerne. Så det var måden jeg kom ind i klubben på.

Kan du fortælle lidt om din karriere i Chang?

Startede med at komme i finalen i Anders And cup, sandkasse 
fodbold, med det hold min knægt spillede på. Derefter blev 
jeg miniput B træner, hvor Claus Geihede var miniput A træner. 
Sådan kørte det op gennem årene, ind jeg valgte at stoppe 
som ungdomstræner og blev holdleder for serie 3, hvor Lars 
Ubbesen var træner.
I 2003 hjalp jeg Jesper Andersen med kval holdet, som røg op i 
Danamrkserien. Desværre blev det ikke til noget, da alle senior 
hold blev tvunget ned i serie 6.
Efter tvangs nedrykningen, begyndte Lars ubbesen og jeg 
samt nogle andre at bygge klubben op igen. Man havde luk-
ket senior afdelingen ned, g havde kun ungdom. Så vi start-
ede med, jeg mener det var 9 serie 6 hold. Det var målet at 
det bedste hold skulle tykke op gennem rækkerne med det 

samme. Da vi nåede serie 4, mener jeg vi havde Danmarks 
bedste serie 4 hold. Herefter strøg holdet op gennem ræk-
kerne, og nåede jyllandsserie, inden vi spillede et par år i serie 
1. Nu spiller vi så Jyllandsserie igen, hvilket er fantastisk.

Hvordan er du som holdleder?

Jamen jeg kommer tit i klubben. Når der er kamp, kan jeg godt 
li at være der i god tid. F.eks når der er kamp kl. 13, er jeg der 
typisk kl. 10-10:30. Så sørger jeg altid for tingene er i orden 
til når spillerne kommer ca. 11:30. Laver altid en kop kaffe, og 
snakker med folk. Så pumper jeg bolde og sætter hjørneflag 
op. Ved ikke om det er en holdleders job, men jeg kan godt li at 
tingene er i orden.
Alle hold får samme modtagelse, om det er Birkelse, Häcken, 
AGF eller Løgster, bliver de behandlet på samme måde.
Nu er jeg blevet 70 år, og synes jeg vil bruge mere tid med min 
familie. Jeg vil stadig komme på Chang, g hjælpe hvis Brian 
ikke er der. Brian er en kompetent afløser, og jeg har sat ham 
godt ind i opgaverne, så ham bliver de glade for på Jyllandsse-
rien.
Når jeg efter en lang lørdag i klubben kommer hjem, er jeg 
meget træt. Derfor er det et godt tidspunkt for mig at stoppe.

Hvad er Chang for dig?

Det er jo den klub jeg kom til da jeg flyttede til Aalborg. Det 
gjorde jeg i ‘79. Da var Kenneth, min søn,begyndt at interessere 
sig lidt for fodbold. Men jeg startede med at gå ned og se i ‘79, 
da de dengang spillede i 3. divisin vest, tror jeg det hed. Og 
det var jo det nemmeste. Det tog kun 5 min på cykel. Så lærte 

Verdens bedste holdleder!
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Den historie går også ude i Freja. Jeg ved ikke hvordan den er 
kommet derud. 
Ellers var der dengang vi rykkede op i Danmarksserien med 
kval holdet. Så var vi nede i Grenå, g der sad jo 400 tilskuer, og 
vi tænkte det var da mærkeligt. Vi vinder kampen 5-2, og da vi 
fører 4-2 siger Fisher til mig, om jeg ikke kan gå op og bestille 
noget champagne. Det gør jeg så, men de har ikke noget. Da 
kampen så er slut, undrer vi os over Grenå bliver stående på 
banen. Pludselig kom der så et resultat ind, der gjorde at Grenå 
også rykkede op i Danmarksserien. Det vidste vi ikke noget om. 
Men så kom der ellers champagne.
Men jo der er mange historier, men i får ikke flere af dem.

jeg hurtigt folk at kende, og det var så den måde jeg kom ind i 
klubben på.
Jamen hvad Chang er for mig? Det er jo en traditionsklub, især 
når det gælder pokalturneringen. Chang er en slag mit andet 
hjem hvis man kan kalde det det. Det er min hjerteklub. Det 
min klub. 5 min på cykel så er jeg her. Ringer alarmen, så blir 
der ringet efter mig. Hvis der er en dame afslutning og alarmen 
går, så skal jeg ned og slå den fra fordi de ikke kan finde ud af 
det. Såeh, jo jo. Man er der hvor ens klub er. Den klub der er 
tættest på der hvor man bor. 
Jeg kan sagtens fortælle en masse historier, men dem får i ikke 
alle.

Hvor ser du Chang i fremtiden?

Et godt jyllandsserie hold. Ej vi kan godt have det lidt højere på.  
Danmarksserie. Vi vil godt have et divisionshold igen, men der 
går nok nogle år.
Man skal huske på at Chang er én klub.  Det er ikke to klubber.

Har du nogle gode historier du vil dele med os?

Åh der har været mange. Men jo, eller den har ikke så meget 
med fodbold at gøre. Vi havde afslutningsfest hernede, nej vi 
var faktisk rykket op i serie 1 tror jeg det var, og så havde vi fået 
en masse bajere, vi skulle have afslutningsfest bagefter, så 
jeg tog hjem for at tage et bad, du ved, og gøre mig klar. Og vi 
havde badekar dengang, så jeg tog mig jo et bad. Det resulte-
rede så i jeg vågnede senere på aftenen hvor vandet var blevet 
koldt. Så blev der ringet til mig hvor jeg blev af, og det var klok-
ken jo blevet 22. Men jeg tog ikke derned, nej nej.

Bjarne Kristensen
Verdens bedste holdleder
Aalborg Chang mand i 31 år
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Har du selv spillet/spiller du stadig?

Jeg har tidligere trænet med Aabs u19 liga et par gange inden 
jeg tog på Idrætshøjskole i Vejle. Her spillede jeg serie 1 i Bran-
drupdam. Som 18-årig vendte jeg tilbage til Chang, hvor jeg 
spillede serie 1 indtil jeg valgte at satse på trænergerningen. I 
dag spiller jeg på klubbens serie 3 hold

Hvad laver du ellers i din hverdag, ved siden af fodbolden?

Jeg læser som sagt Psykologi på 3. semester ved AAU, hvilket 
jeg er rigtig glad for og bruger meget tid på. I min fritid nyder 
jeg at være sammen med min kæreste, mine venner, min fam-
ilie og min svigerfamilie. De dage jeg ikke har fodboldtræning 
selv med klubbens serie 3 hold, løber jeg en tur og går i fitness. 
Her i vinterperioden spiller jeg indendørs fodbold i Aalborg Øst 
med mine venner en gang om ugen. Og så er jeg altid i færd 
med at se en eller anden fodboldkamp i tv. 

Frederik Psyllos
Cheftræner U19 Drenge Vest
Licens: B-licens
Tidligere klubber: Altid 
Aalborg Chang

Træner spot

Hej Frederik, kan du kort fortælle lidt om dig selv?

Jeg er 21-år gammel, og læser til dagligt på 3. semester, 
Psykologi på AAU. Jeg er halv græker, men er født og har boet 
i Danmark i det meste af mit liv – med afstikkere til Grønland 
og Grækenland. Jeg er udadvendt, nysgerrig på ny viden og 
interesseret i politik. Men først og fremmest er jeg en sand 
fodboldentusiast, og så er jeg ikke typen, der har en plan B. Jeg 
har altid fuld tiltro til min plan A. 

Hvorfor valgte du at blive fodboldtræner?

Siden jeg var helt lille drømte jeg om at blive fodboldspiller. Da 
jeg som 17-årig indså, at jeg ikke kunne opnå dette valgte jeg 
at opgive drømmen. Følelserne, spændingen og kærligheden 
til spillet var ting, jeg aldrig kunne give slip på, og jeg slog der-
for til, da jeg fik muligheden for at træne et u15 hold i Aalborg 
Chang. Fodbold har altid været min store passion, og jeg har 
altid vidst, at det var den vej, jeg gerne ville gå i livet. Desuden 
fandt jeg hurtigt glæde i dagligt at være en del af unge men-
neskers fodboldmæssige og menneskelige udvikling.

Har du nogle ambitioner i forhold til trænerjobbet?

Jeg har en klar ambition om at leve af at være fodboldtræner. 
Det er mit mål i livet, og jeg kan ikke se mig selv foruden. Til 
hverdag bruger jeg meget tid på at dygtiggøre mig selv, og jeg 
har valgt en uddannelse, psykologi, som kan give mig nogle 
redskaber meget få trænere har. Jeg har et mål om at træne 
på højeste niveau i lande som England og Tyskland, hvor fod-
bold har stor kulturel og følelsesmæssig betydning for folk i og 
omkring klubberne. 


